



周延鵬 律師

Y.P. Jou

周延鵬為世博科技顧問公司律師。周延鵬與世博團隊專注於新興產業及新技術，為跨國企業和新創公司提供整合專業服務，含策略、法律、智慧財產、投資併購、商業模式。近年，周延鵬創立 InQuartik 公司，發展投資、併購及其智慧財產生態所需的系統及跨域大數據分析服務。

周延鵬在智慧財產交易方面經驗豐富，關注全球智慧財產交易的新機制。IP EXPLEX(環球知識產權交易網)是他最新的智慧結晶，其旨在服務全球智慧財產交易市場，結合交易平台、數據及品質價值分析模型，以促進專利交易效率及公允。另一方面，周延鵬律師創立的麥克思(MiiCs)智慧資本公司則專精於智慧財產貨幣化業務，為全球客戶提供智慧資產交易的服務。

周延鵬律師另外也是賽恩倍吉(ScienBiziP)公司和事務所創辦人，賽恩倍吉據點分布在美國、台灣、日本及大陸，提供全球智慧財產佈局、申請、運營、貨幣化及整合專業顧問服務。

周延鵬律師曾任鴻海科技集團法務長 18 年，負責該集團全球法律、智慧財產及投資併購業務；其後於海爾和台灣工業技術研究所等知名研發重點單位擔任顧問，亦受邀於台大、政大、成大執教。

Y.P. Jou is the Of-Counsel of Wispro Technology Consulting Corporation. At Wispro, he and his team focus on emerging industries and new technologies, providing integrated services, including strategy, legal, intellectual property (IP), investment, M&A, and business models, to multinational enterprises as well as rising start-ups. In recent years, he has also been the driving force behind InQuartik, a global technology and software company that develops systems and cross-domain big data analytics services for investment, M&A, and the IP ecosystem.

Mr. Jou is experienced in IP deal-making and continues to closely follow IP transaction

regulations and developments. IP Explex, for example, was created by InQuartik to serve the global IP marketplace by combining patent analytics and valuation tools to facilitate patent transactions with transparency and efficiency. Another of his enterprises, MiiCs & Partners, is a boutique IP monetization firm that manages the IP assets of clients and IP asset transaction services globally.

In addition, Mr. Jou has founded ScienBiziP Consulting, an IP consultancy firm with offices in the United States, China, Japan, and Taiwan, which provides a full range of IP portfolio, application, operation, monetization, and integrated consulting services.

Mr. Jou was former general counsel of Hon Hai for 18 years, during which time he oversaw the company's legal, M&A, and IP affairs. He has also served as a consultant to Haier and the Industrial Technology Research Institute (ITRI) of Taiwan. As well, Mr. Jou has served as a professor at National Taiwan University, National Chengchi University, and National Cheng Kung University.